## 225\*318mm 折叠后尺寸: 75\*53mm 105g双铜纸 过光油

\用户指南\ 感谢您选用UiiSii研发的BT118运动蓝牙耳机!为了您更好地使用本产品,请在	\产品规格\			\产品信息\ ■运动蓝牙 1.耳撑,耳帽
使用前仔细阅读快速入门指南,并妥善管理。 蓝牙5.0版本,连接迅速,低功耗,电池使用时间更长,音质更好,距离更远	蓝牙版本 5.0	喇叭外径	8mm	2.前/后腔塑胶ABS腔体 3.音量+/下一曲
1.电池续航:滿电可持续播放约10小时,畅听约200首音乐,超长待机10天。 (实际时长因使用的音量、环境等有所差异)	传输距离 约10m	频率范围	20~20000Hz	4.开机/关机/接听/挂断/拒接 /播放/暂停
2.音质: PEEK高分子复合振膜,重低音强劲,人声细腻,高音清亮。	充电时间 约1.5小时	灵敏度	104±3dB	5.音量-/上一曲 6.充电端口
<ol> <li>3.防水: IPX5防水等级,无惧汗水,享受运动的酣畅淋漓。</li> <li>4.外观: 钻石纹理设计,外观时尚精致。</li> </ol>	播放/通话时间 约10小时	阻抗	16Ω	7.LED (红灯/蓝灯) 8.TPE线材
5.舒适性:创新花瓣型耳撑,佩戴更舒适,运动更稳固。 6.距离:10米空间内自由畅行,离开手机音乐不间断。	待机时间 约240小时		聚合物锂电池	
7.A语音: 1.下载"C 智能"APP 2.打开"C智能"APP 3.长按接听键1秒进入智能语音 状态 4. 发送语音指令,例如: 我要听刘德华歌曲或导航去万达广场或打电话给某某。			3.7V/110mAh	3
(如何连接\  1、在关机模式下,长按中间按键 5秒,耳机进入配对状态,英文语音提示"Pairing",配对过程中: 红蓝灯交替闪;配对成功: 蓝灯每4秒钟闪二次;5分钟内没有成功配对,耳机自动关机。  2、打开手机上的蓝牙,然后搜索蓝牙设备。  3、选择显示在手机上" UliSii BT118"蓝牙设备,配对密码"0000",建立蓝牙连接,英文语曾提示"Connected",在连接状态下,蓝灯每4秒闪两次。  (如何使用\  开机: 在关机模式下,长按中间按键 2秒,英文语音提示"power on ",红蓝灯同时亮1秒。  关机: 在任何模式下,长按中间按键 3秒,英文语音提示"power off",红蓝灯同时亮1秒。	音量加/减: 短按音量+/- 500MS,音量达到最大或最小时,英文语音提示"tone"。接听/挂断: 在响铃/通话中,短按中间按键 500MS—次,英文语音提示"tone"。 指接: 在来电响铃中,长按中间按键 500MS—次。 描放: 在待机模式下,短按中间按键 500MS—次。 上一曲/下一曲: 在插放音乐中,长按音量-/+ 2秒。 清除配对列表: 未连接状态或者连接状态下,同时5秒长按住音量加减键,红蓝灯同时闪3次后自动进入配对状态。  /如何充电/ 使用配套的Micro USB数据线,插入充电端口充电。 低电量(剩余通话时间/叶于10分钟): 英文语音提示"battery low",每1分钟提醒一次,红灯快闪提示。 充电中: LED长亮红灯。			<ul> <li>■用户不得自行取出或更换产品的电池。包括电池在内的敏感电子组件。如果掉落、燃烧、穿刺、重压、分解或者暴露在高温或液体下可能会造成损坏或者伤害。请勿使用已经损坏的电池和电子组件。</li> <li>■弃置与回收信息         本产品及电池不要将其作为家庭垃圾或扔入火中。当您决定弃置本产品及电池时,请按照当地环境法律处理电池,以免发生爆炸。</li> <li>■医疗装置干扰         产品包含会发射电磁场的组件与无线电,亦包含磁铁。这些电磁场与磁铁可能会对起搏器、去翻器或其它医疗装置的特定信息,请咨询您的医师与医疗装置的制造商。如果您怀疑产品正在对起搏器、去翻器或其它医疗装置产生干扰。请停止使用。</li> </ul>
■负责任地聆听 为了避免听力受损、请务必在连接耳机前先调低音乐播放器的音量。将耳机放入耳内/耳上之后,再逐新调高音量,直至达到舒适的聆听水平。噪音级以分贝(db)衡量,暴露于56cbd或更高噪音会导致听力逐渐受损。请监督您的使用情况,听力受损是响度相对于时间的壹个函数。声音越响亮,您能够暴露的时间就越短,声音越轻柔,您能够聆听的时间就越长。  ■负责任的使用 切勿在不安全的情况下使用耳机,例如驾车、过马路或从事需要全神贯注的任何活动时,或处在此类环境之中时。驾车时使用耳机不仅危险,而且许多地方还属于违法,因为这会降低妳听到车外关乎您生命安全声音的机会,例如其他汽车的鸣笛声和救护车的警报声。驾车时请勿佩戴耳机。您可代之于使用车内FM发射机来聆听移动媒体设备上的内容。	○ 正动耳撑 子弹头硅胶套 充电线 运动滑扣 (八号) (八号) (八号) (八号) (大号) (八号) (小号) (大号) (八号) (大号) (八号) (小号) (大号) (八号) (大号) (八号) (小号) (大号) (八号) (八号) (八号) (八号) (八号) (八号) (八号) (八			<ul> <li>\耳塞佩戴测试\</li> <li>衡量耳塞是否恰好封住您的耳道的一个好办法就是在耳朵近旁打响指。如果耳塞能恰好封住您的耳朵,您不但不会感觉"被紧塞",且打响指的噼啪声听起来也不清楚,似乎有点距离。如果您能清晰听到打响指的声音,则表示封堵可能不足。如果打响指的声音不清晰且遥远,但是耳朵感觉被紧塞,就像身处正在准备者陆的飞机上,则说明耳塞插得太紧。</li> <li>\常见问题\</li> <li>■噪音消除效果不佳</li> <li>1.请确认耳塞是否无法塞紧,若无法塞紧,请更换配送不同大小的硅胶套。</li> <li>2.请确认耳机佩戴是否正确。</li> <li>■无声音或声音变声</li> <li>1.请确认当前设备是否支持本产品。</li> <li>2.请尝试更换另壹部播放设备或音乐播放应用程序。</li> </ul>
Nuser Guide Nank you for choosing the BT118 "Bluetooth Sport Earphone" developed by UliSii!  To better use this product, please read the Quick Start Guide carefully before use and properly manage it.	Product Specifications   5.0	5h Sensitivity Oh Impedance	8mm 20~20000Hz 104±3dB 16Ω Li–Polymer Battery 3.7V/110mAh	\Product Information\  ■ Bluetooth Sport  1. Ear brace 2. ABS plastic front and back the cavity 3. Volume up/Next track 4. Turn on/Turn off/Answer /End call/Pleyct call/Play /Pause 5. Volume down/Previous track 6. The USB connector 7. LED 8. TPE cable
\text{\text{How to connect}\}  1. In off mode, long press the center button for 5 seconds to get the headphone into pairing status with an English voice prompt 'Pairing'. During the pairing process, the red and blue lights flash by turns. Successfully paired: the blue light flashes twice every 4 seconds. Pairing failed: the blue light flashes once every 2 seconds. The headphone will automatically shut down if pairing fails within 5 minutes.  2. Turn on the Bluetooth on your mobile phone, then search the Bluetooh device.  3. Choose the Bluetooth device of 'UiiSii BT118' displayed on the phone and enter the pairing password '0000' to create Bluetooth connectivity with an English voice prompt 'Connected'. The blue light flashes twice every 4 seconds in connected status.  \text{\text{How to use}\text{}}  Turn on : In power off mode, press and hold the middle button for 2 seconds, and there will be an English voice prompt of 'power on'. The red and blue LEDs will flash for 1 second.	Turn off: In any mode,press and hold the middle button for 3 seconds, and there will be an English voice prompt of 'power off'. The red and blue LEDs will flissh for 1 second.  Volume up/down: Short press the sound volume +/~500MS, and there will be an English voice prompt of 'tone' when the sound volume reaches its maximum or minimum.  Answer/End call: Short press the center button 500MS once in ring/call status, and there will be an English voice prompt of 'tone'.  Reject call: Press and hold the middle button for 2 second in the call ring status, and there will be an English voice prompt of 'tone'.  Play: Short press the center button 500MS once in standby mode.  Pause: Short press the center button 500MS once in playing music mode.  Previous/Next: In playing music, press and hold volume -/+ for 2 second.  Clear paired list: Long press the plus and reduce buttons of sound volume for 5 seconds at the same time, the red and blue lights flash for three times simultaneously.			\text{\tex{
■ Medical device interference  The product contains components and radios that emit electromagnetic fields and also contains magnets. These electromagnetic fields and magnets may interfere with pecemakers,defibrillators, or other medical devices. Maintain a safe distance of separation between your medical device and product. Consult your physician and medical device manufacturer for information specific to your medical device. Stop using product if you suspect it is interfering with your pacemaker, defibrillator, or any other medical device.  ■ Listen Responsibly  To avoid hearing impairment, please make sure to turn down the volume of the music player before connecting the earphones. After putting the earphones into/onto the ears, turn up the volume gradually until to a comfortable listening level. Noise level is measured in decibels (db). Exposure to 85do or higher noise will lead to gradual hearing impairment. Please supervise your usage and the hearing impairment is a function of loudness against time. The louder the sound is, the shorter you can be exposed. The softer the sound is, the longer you can listen.	Ear brace Bullet sillo  (S) (L) (S) (M)  The suitability of the earplugs will affit better isolate the outside interfering n ears. Meanwhile, correct wearing will a ear shape is different, UriSi offers sever to obtain the earplugs that can perfect most suit the size and profile of your ex you have purchased. We recommend bigger earplugs, until you find the earn to-fall and comfortable manner. You type that suits you most.	one case Chargin  (L)  (L)  (L)  cot the sound quality. If it is obe, and allow the earphon also make you feel more co all differently sized earphugs. Ty match your ear shape. Pile ar canal in all the earphugs are you try the smallest earphupligs that fit and are kept it.	correctly worn, you can is to better fit into your infortable. As everyone's iid and error are required se find the earphugs that tached to the earphones is first, and then try the the ear in a not-easy-	Learplugs Wearing Test

